
Referat af Grundejerforeningen Sandrytterens Generalforsamling 9. maj  2012. 

 
Generalforsamlingen blev i år holdt i Appenæs Forsamlingshus. Ud af 61 parceller, var 15 

repræsenteret. I alt var 30 personer mødt op. 

 

1. Valg af dirigent: Claus Holmstrøm, som erklærede Generalforsamlingen lovlig ifølge 

vedtægterne 

 

2. Valg af referent: Birgit Holmstrøm 

 

3. Formandens beretning er vedlagt. 

  

4. Fremlæggelse af regnskab 2011 samt budget for 2012-2014 ved kassereren. Både regnskab 

og budgetter vedtages. Kontingentet er uforandret. Vi er i gang med at undersøge om det er 

en god ide at reparere asfalten på vejene. Vi skal have vurderet om vi skal gummireparere 

sprækkerne eller om vi skal afvente en helt ny belægning – det afhænger af om en reparation 

kan holde længe nok og om den er skadelig for den nye belægning. NCC er sat på opgaven. 

 

5. Der var indkommet forslag fra Kirsten og Per Andersen om, at alle fremtidige 

generalforsamlinger skal holdes et sted med handicapvenlige forhold. Forslaget blev 

nedstemt med alle stemmer, da ingen ønskede forslaget nedfældet i vedtægterne. Alle var 

dog enige om, at naturligvis vil vi tage hensyn til det i planlægningen af 

generalforsamlingen fremover. Selve forslaget nåede ikke at blive omdelt inden 

generalforsamlingen og Kirsten og Per har ret til at forlange ekstraordinær 

generalforsamling hvor forslaget går til afstemning igen. Formanden kontakter Kirsten og 

Per. 

 

6. Valg af formand: Jan Runge blev genvalgt. 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: John Nielsen, Birgit Holmstrøm og Klaus Frimann blev 

genvalgt.  Klaus Hansen og Freddy Brandsborg blev genvalgt til suppleanter 

 

8. Valg af revisorer: Gert Wulff og Robert Meulengracht genvalgt. Kirsten Andersen blev 

genvalgt som revisor suppleant. 

 

9. Eventuelt:  I forbindelse med formandens beretning, var der nogle kommentarer og 

forespørgsler.  

 

 I forbindelse med at kommunen skal i gang med asfaltering af Sandageren, har de løftet 

brønddækslerne. Der er én af dem nede ved stikvej 2, som ikke længere kan tage vandet. 

Formanden har noteret sig det og tager det med i snakken med kommunen. 

 Der var forespørgsel til om kommunen har henvendt sig vedrørende overtagelse af 

belysningen på vejene – det har de ikke. 

 Sidst men ikke mindst var der snak om forhøjelse af kontingentet, da der er mange ting der 

skal laves fremefter. Bestyrelsen mener der p.t. er balance i tingene, men er meget 

opmærksomme på det i forhold til reparation af både veje og flisebelægninger. Hvis vi skal 

reparere vejene i år, så bliver der ikke lavet nogen flisebelægninger og i det hele taget er 

flisebelægningerne der hvor vi altid kan springe over og dermed spare penge. 


